

《单词百科:schizophrenia是什么意思?schizophrenia怎么发音?schizophrenia的解释和用法》

英语单词schizophrenia是什么意思?schizophrenia怎么读?schizophrenia怎么发音?简答网为您整理了schizophrenia的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



schizophrenia怎么读

schizophrenia的读音:[sk ts fri:ni]

schizophrenia的意思

1、n.[医]精神分裂症;矛盾;

schizophrenia的双语例句

1、For patients with schizophrenia, the most common type of hallucinations are auditory hallucinations.

精神分裂症患者最普遍的幻觉类型为听幻觉.

2、 Atypical antipsychotics are only for schizophrenia.

非典型抗精神病药只用于精神分裂症.

3、 Schizophrenia is not a "split mind" as is popularly believed.

精神分裂症并非人们普遍认为的那样的“分裂的精神”。

4、 Objective To study efficacy and side effects of aripiprazole in the treatment of patients with schizophrenia.

目的观察阿立哌唑治疗精神分裂症病人的疗效和不良反应.

5、 RESULTS & CONCLUSION: Partial dopamine receptor agonist is effective and safe for schizophrenia.

结果与结论: 多巴胺受体部分激动剂治疗精神分裂症是有效、全的.

6、 Additionally, activation of the inflammatory response has been observed in those schizophrenia and other affective disorders.

另外, 炎症反应激活在精神分裂症和其他情感障碍中也被观察到.

7、 What can there be to adumbrate before occurrence schizophrenia, the depressed disease that how calculates?

出现精神分裂症之前会有什么预兆, 怎样算的抑郁症?

8、 Susan had a mental breakdown and was diagnosed with schizophrenia.

苏珊精神崩溃, 被诊断为得了精神分裂症。

9、 Objective : To explore the relationship between polymorphism cytochrome P 4502 D 6 (CYP 2 D 6) gene and schizophrenia in Chinese.

目的: 探测精神分裂症与细胞色素P4502D6基因多态性关系.

10、 Objective : To study characteristics of criminal act between male and female with schizophrenia.

目的; 对照研究精神分裂症男女犯罪行为特点.

11、Diagnostic criteria for schizophrenia include delusions, hallucinations, disorganized and incoherent speech, and grossly disorganized behavior.

精神分裂症的诊断标准包括妄想, 幻觉, 说话语无伦次, 行为严重紊乱.

12、Objective : To explore the effects of Que Dian decoction in treating schizophrenia.

目的: 了解祛癫汤对精神分裂症的治疗作用.

13、Despite its prevalence, schizophrenia has existed behind a wall of secrecy for years.

尽管精神分裂症患者为数众多, 但多年来这种病一直被捂着掩着.

14、Zoanthropy was seen in Schizophrenia paranoid type.

变禽变兽妄想见于精神分裂症偏执型.

15、It is important to standardize nurses' practice of the informed consent procedure on patients with schizophrenia.

规范精神科护士对精神分裂症患者实施知情同意的告知程序.

16、One of the most common symptoms of schizophrenia is hearing imaginary voices.

精神分裂症的最常见的一个症状就是幻听.

17、If it's not schizophrenia, what else presents with psych symptoms?

如果不是精神分裂症还有什么病有心理症状?

18、Personality Assessment Inventory and Rorschach Test are the common tools in the diagnosis of Schizophrenia.

人格评定量表和罗夏墨迹测验在精神分裂症的诊断中是两个常用的工具.

以上是简答网为您整理的schizophrenia怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多关于schizophrenia的用法、schizophrenia的释义、schizophrenia的相关详情请点击: <https://dict.jiandongshicai.cn/schizophrenia>